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       Radny 
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 Odpowiadając na interpelację Pana Radnego, złożoną 25 listopada br. w sprawie 

możliwości dokonania zmian w regulaminie korzystania ze skate parku i udostępnienia go 

użytkownikom jeżdżącym na hulajnogach, uprzejmie informuję, że Ośrodek Sportu i Rekreacji 

w Inowrocławiu zwróci się do producenta urządzeń skate parku z prośbą o wyrażenie opinii 

specjalistycznej na ten temat. 

 O udzielonej odpowiedzi zostanie Pan poinformowany oddzielnym pismem, po jej 

otrzymaniu przez OSiR. 

 Jednocześnie ofertę rozszerzenia użytkowników skate parku o jeżdżących na 

hulajnogach, OSiR przedstawi osobom, które obecnie korzystają z obiektu. 

 

 

 

 

       z up. Prezydenta Miasta Inowrocławia 

              Zastępca Prezydenta Miasta Inowrocławia 

 

                     Wojciech Piniewski 
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